
 
 

 

 

 

 

Årsmøte 2016 
 

 

Avholdt på Nova kurs og konferansesenter 31/3-2016 kl. 16.00. 

 

 

 

Tilstede: 44 medlemmer, derav 41 stemmeberettigede representanter. 

   43 medlemmer, derav 40 stemmeberettigede representanter etter sak 4 (Kjell Flønes) 

 

 

DAGSORDEN: 

 

 1. Åpning 

 2. Konstituering 

 3. Årsberetning 

 4. Regnskap 2015/budsjett 2016 

 5. Tema med ekstern innleder 

 6. Innkommende forslag 

 7. Bevilgninger 

 8. Valg 

  

 

 

SAK 1.  ÅPNING, 

 

Eystein Garberg åpnet møtet og ønsket velkommen. Innkalling og dagsorden ble 

godkjent. 

 

   1 minutts stillhet for våre medlemmer som har gått bort det siste året. 

 

 

SAK 2.  KONSTITUERING. 

 

 

Til møteleder ble Robert Cameron og Runar A. Lein foreslått, og til sekretær Fredrik 

Hermann. 

Til å godkjenne protokollen ble styret foreslått. 

 

VEDTAK: Godkjent. 



 

SAK 3. ÅRSBERETNING. 

  

 

 Eystein gikk igjennom årsberetningen for 2015. 

 

Saker som ble nevnt: 

- Streik mot endringer av arbeidsmiljøloven over hele landet. Godt oppmøte i 

Trondheim. 

- Sector Alarm opprettet klubb. Markering utenfor Sector Alarm under møte mellom 

ledelse og klubbleder. Klubbleder Harald ble suspendert. Vi oppfordret til boikott av 

Sector Alarm. Harald gikk til søksmål mot bedriften. Harald godtok tilslutt en 

sluttpakke fra Sector Alarm. Harald var fornøyd med bistanden og hjelpen vi ga han 

under prosessen. 

- Møte mellom fagforeninga og NELFO (Alle tre styrene i Trøndelag). Har mange felles 

interesser som arbeid mot sosial dumping og lærlingeinntak. 

- Skolebesøk ble gjennomført på de fleste videregående skolene i Trøndelag. 

- Landsmøte i EL & IT Forbundet. 

- Årsmøte i Fagforeninga 

- Styremøtene i Fagforeninga 

- Anleggsbesøk offshore 

- Oppfriskningskurs for elektrikere. 

- Verving av medlemmer. Positiv utvikling 

- Trekking av vervepremier. Vinnere: 88-Jens Østby, 335-Damir Momic, 187-Kim Olav 

Johansen, 409-Øystein Soligard 

- Fokus på akkord. Vi avholder akkordkurs. 

- Fire klubblederkonferanser er avholdt på Nygaardsvoldheimen. 

- Avholdt kurs i offshoreavtalen og LOK §9-Reisebestemmelser 

- En rekke anleggsbesøk er gjennomført. 

- Fem nye tariffavtaler i 2015. Første tariffavtale i Namsos! 

- Hyttene på Fevåg ble solgt. 

- Møte med DLE i Nord- og Sør-Trøndelag 

- Pensjonskampen. Gode tilbakemeldinger på brosjyrene som er laget. En rekke 

pensjonskurs er gjennomført. 

 

 

 Følgende hadde ordet til saken: Kjell Flønes 

 

 VEDTAK: Årsberetning enstemmig godkjent. 

 

 

 

SAK 4. REGNSKAP 2015/BUDSJETT 2016 

 

 Torstein gikk igjennom regnskapet for 2015. 

 

- Endringer i reglene på hvordan regnskapet skal leveres inn. Revisoren kom med sen 

tilbakemelding om dette så det har ikke vært tid til å rette opp dette før årsmøtet. 

Revisors beretning ble opplest av Torstein. Beretningen mangler underskrift, da han 

venter på underskrevet regnskap fra styret. 



  

Kontrollkomiteens beretning ble opplest av Arne Næverdal. 

Merknader: Reiseregninger uten underskrifter i 2015 og utbetaling av forskudd på 

lønn til personer som ikke er ansatt i fagforeninga. 

 

 Styrets forslag til disponering av overskuddet i 2015: 
 

Fond for sosialt tiltak (hyttefond):  1 000 000,- 

Støttefond:  200 000,- 

Jubileumsfond:  30 000,- 

Egenkapital drift: 211 337,- 

Sum disponering:  1 441 337,- 

 

 

 Styrets innstilling til regnskapet: 

 Under forutsetning av godkjenning av revisor, foreslås det for årsmøtet at regnskapet 

 godkjennes. 

 

 Torstein fremla styrets forslag til budsjett for 2016. 

 

Følgende hadde ordet til saken: Thomas Brendboe.  

 

 VEDTAK: Regnskapet ble godkjent og budsjettet ble vedtatt. 

 

 

SAK 5. TEMA MED EKSTERN INNLEDER 

 

Arne Næverdal, elektrofaglærer på Malvik videregående skole innledet. 

- Fagforeninga har fokus på etterutdanning av elektrofagfolk 

- Utdeling av gruppeoppgaver ang målinger og dokumentasjon av elektriske anlegg. 

- Gjennomgang av gruppeoppgaver. 

 

Det oppfordres til å delta på oppfriskningskursene som blir kjørt av Fagforeninga. 

 

VEDTAK: Tatt til orientering 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



SAK 6. INNKOMNE FORSLAG. 

 

Forslag 1 

Forslagsstiller: Montørklubben Vintervoll 

Forslag: Endre fagforeningas vedtekter, pkt. 3.5 «Refusjon av utgifter til klubbmøter» 
3.5. Refusjon av utgifter til klubbmøter 

Vanlige klubbmøter: kr. 75,- pr. medlem som deltar på møtet. 

Utgifter til representantskapsmøter refunderes på lik linje med medlemsmøter. 

Ett møte i året - julemøte eller årsmøte: kr. 282,- pr. medlem som deltar på møtet 

(justert februar 2016). Fra årsmøtet 2009 har styret fullmakt til å endre denne satsen. 

Utgiftene må dokumenteres med kvittering som attesteres av klubbleder eller kasserer, 

og påføres antall deltakere på møtet. Alkohol dekkes ikke. 

Foreslår å endre siste setning i 3. avsnitt til «Fra årsmøtet 2016 har styret fullmakt til å endre disse 

satsene.» 

Styrets innstilling: Forslaget tiltres. 

 

Forslag 2 

Forslagsstiller: Montørklubben Vintervoll 

Forslag: Bruk av pengene etter hyttesalget 

Det er viktig at vi ikke forhaster oss i å bruke opp pengene med en gang det er bedre å vente 

til neste årsmøte om vi ikke kommer til enighet. 

Hovedforslag 

Etter et klubbmøte i montørklubben vintervoll kom vi frem til at vi ønsker at pengene brukes 

til å kjøpe inn en ny, moderne og anvendelig hytte, hus eller leilighet. Hytta må være av en 

slik art at både eldre og yngre medlemmer ønsker å benytte seg av den. 

Tilleggsforslag 

Fagforeninga går inn med mere midler for å sikre et bedre kjøp (vi får ikke store hytta til 

1,2mil). En eiendoms investering. Maks beløp i tillegg til pengene fra salget bestemmes av 

årsmøtet. 

Styrets innstilling: Saken utsettes til høstens representantskapsmøte. 

 

Forslag 3 

Forslagsstiller: Eltel EL & IT Klubb Trondheim 

Forslag: Endre navn på fagforeninga til Elektroarbeidernes Fagforening Trøndelag 

Vi mener at ett navn som ivaretar alle elektrofagene på vårt tariffområdet, vil styrke 

medlemmenes tilhørighet, å skape større bredde i fagforeninga. 

Styrets innstilling: Forslaget tiltres. Vedtektenes pkt. 2.1 «Fagforeningens navn» endres 

til Elektroarbeidernes Fagforening Trøndelag. 

 

Forslag 4 

Forslagsstiller: Styret i fagforeninga 

 

Forslag: Endre fagforeningas vedtekter, pkt. 2.5 og 2.8 

I forbindelse med en mulig endring av ansvarsområder og arbeidsoppgaver blant de ansatte på 

Nygaardsvoldheimen, foreslås det følgende endringer i vedtektene: 

 

2.5. Arbeidsutvalg 
Arbeidsutvalget består av leder, nestleder og 1. styremedlem. I tillegg tiltrer 

fagforeningssekretæren og organisasjonssekretæren ved behov. 

 

 



Endres til: 

2.5. Arbeidsutvalg 
Arbeidsutvalget består av leder, nestleder og 1. styremedlem. 

 

2.8. Administrasjon 

Administrasjonen består av: 

 

- Leder 

- Fagforeningssekretær (tilbakekjøpt av distriktet 50 %)  

- Kontorsekretær (tilbakekjøpt av distriktet 70 %) 

- Organisasjonssekretær 

Fagforeningssekretæren har sekretærfunksjonen i arbeidsutvalget og styret, samt 

ivaretar kassererfunksjonen. 

Endres til: 

2.8. Kasserer 

Styret utpeker en av de ansatte i fagforeninga til å ivareta kassererfunksjonen. 

 

Spørsmål fra Thomas Brendboe til forslag 3: Hva er kostnadene ved en navneendring av 

Fagforeninga? 

 

Følgende hadde ordet til saken: Thomas Brendboe, Eystein Garberg. 

 

 

Vedtak:  

 Forslag 1: Vedtatt 

 Forslag 2: Vedtatt 

 Forslag 3: Vedtatt 

 Forslag 4: Vedtatt 

 

 

SAK 7.  BEVILGNINGER. 

 

 Styrets forslag til bevilgninger: 

Havnearbeidernes kamp for tariffavtale  kr.  5.000,- 

Nei til EU lokalt     kr.  5.000,- 

Palestinakomiteen     kr.  2.000,- 

Norsk Folkehjelp 1.mai- aksjon   kr.10.000,- 

AUF, hytte på utøya     kr.  3.000,- 

 

 

VEDTAK: Alle bevilgningene ble vedtatt. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



SAK 8. VALG. 
 

 Håvard Vinje la frem valgkomiteens innstilling og grunnlaget for dette. 

 

Følgende hadde ordet til saken: Eystein Garberg, Endre Klokkervold, Torstein Johansen, 

Arild Vangen. 

 

Forslag fra Eystein Garberg:  

- Foreslår Torstein Johansen til representantskapet i LO Trondheim. Erstatter Kim Olav 

Johansen. 

- Torstein Johansen erstatter Eystein Garberg i AØF. Eystein blir vara. 

 

Forslag fra Fredrik Hermann:  

- Foreslår at Robert Cameron erstatter Fredrik Hermann i AØF. 

 

Endre Klokkervold informerte om at han hadde varslet valgkomitéen om at han ønsket å bli 

erstattet, selv om han i utgangspunktet ikke var på valg i år.  

 

Det var satt opp for mange representanter til EL og IT distrikt Trøndelag. Skal være 14 + de 

som sitter i distriktsstyret. Hvem som blir sittende i distriktsstyret er uklart på dette 

tidspunktet.  

 

 

VEDTAK 

Valgkomitéens innstilling med endringsforslagene fra Eystein Garberg og Fredrik Hermann 

ble vedtatt.  

 

Når det gjelder representantskapet i EL og IT distrikt Trøndelag starter vi med å velge fra 

toppen av lista og går nedover til vi har nok.  

 

Disse ble valgt: 

 

Styret 
Leder Eystein Garberg Bravida På valg, 2 år 

Nestleder Kim Olav Johansen Norske Skog På valg, 1 år 

1. Styremedlem Lars Roar Mjøen Caverion Trondheim På valg, 2 år 

Styremedlem Tor Emil Haugsbakk K. Eidem Ikke på valg 

Styremedlem Anders Berg Eltel  På valg, 2 år 

Styremedlem Fredrik Hermann Caverion Levanger Ikke på valg 

Styremedlem Vegar Rygh Fjeldseth På valg, 2 år 

Styremedlem Runar Andreas Lein Bravida Ikke på valg 

Styremedlem Robert Cameron Vintervoll På valg, 2 år 

Ungdomsrep. Erlend Lunde Sørdal Fjeldseth På valg, 1 år 

Vara ungdomsrep. Anita Gjersvold Bravida På valg, 1 år 

1. Varamedlem Roy Strand Buvik På valg, 1 år 

2. Varamedlem Joakim Hafeld Caverion Trondheim På valg, 1 år 

3. Varamedlem Christian Hegge Sønnico På valg, 1 år 

4. Varamedlem Ole Anders Heitlo Aker Solutions På valg, 1 år 

 

 



Representantskapet i EL & IT Forbundet distrikt Trøndelag 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Varamedlemmer til representantskapet i EL & IT Forbundet distrikt Trøndelag 

Svein Volløyhaug Bravida 

Trond Espen Einarsen Fjeldseth 

Dag Alfred Herfjord Elektroteam Hitra 

Vegard Bjerken Caverion Orkanger 

Jonas Strand Bravida 

Jens Østby K.Eidem 

Bjørn Wilhelm Nilsen Oras 

Dag Inge Pettersen Buvik 

 

Andre verv 

Revisor: BDO AS 

Kontrollkomite: Arne Næverdal 

  Alf Roar Slind 

Vara: Bjørn Åldstedt 

   
Fanebærer: Eystein Garberg 

   
AØF representantskap: Torstein Johansen 

  Robert Cameron 

Vara: Eystein Garberg 

  Vegar Rygh 

   

Eystein Garberg Bravida 

Kim Olav Johansen Norske Skog 

Lars Roar Mjøen Caverion 

Tor Emil Haugsbakk K. Eidem 

Anders Berg Eltel  

Fredrik Hermann Caverion Levanger 

Runar Andreas Lein Bravida  

Vegar Rygh Fjeldseth 

Robert Cameron Vintervoll 

Erlend Lunde Sørdal Fjeldseth 

Anita Gjersvold Bravida 

Roy Strand Buvik 

Joakim Hafeld Caverion Trondheim 

Christian Hegge Sønnico 

Ole Anders Heitlo Aker Solutions 

Per Marius Stene Elsikkerhet 

Vegard Løkken Bravida 

Kenneth Andersen  Caverion Trondheim 

Håvard Vinje Caverion Levanger 

Gunnar Opland Bravida 

Henning Gjermstad Bravida 

Thomas Brendboe Vintervoll 

Ørjan Værnes Vintervoll 

Eirik Holmen Fjeldseth 



LO i Trondheim: Eystein Garberg 

  Torstein Johansen 

Vara: Runar Andreas Lein 

 Anders Berg 
 

Valgkomité 

Håvard Vinje (Leder) Caverion Levanger 

Trond Espen Einarsen Fjeldseth 

Kenneth Andersen Caverion Trondheim 

Jonas Strand Bravida 

Per Marius Stene Elsikkerhet 

Ørjan Værnes (1. vara) Vintervoll 

Gunnar Opland (2. vara) Bravida 

 

 

Avslutning 

 

Eystein takket Endre Klokkervold for arbeidet i arbeidsutvalg og styret. 

Eystein takket for møtet, og ser fram til arbeidet i det nye styret, og ønsket alle vel hjem.  

 

 

Møtet avsluttet kl.19.17. 

 

 

         Fredrik Hermann, sekr. 


